



# Gryts Varv Båtklubb

## P R O T O K O L L

Mötestyp:	<b>Årsmöte</b>
Datum:	2020-11-29
Plats:	Hos MTSAB samt via Teams
Närvarande, på plats	Kristina Thor, Jocke Källsholm, Mankan Jansson, Daniela Hosig, Mikael Boman, Johan Nilsson
Närvarande, via Teams	Johan Östrand, Mia Östrand, John Lindh, Sofia Lindh, Jan Palm, Mia Ericsson, Peter Larsson, Mats Thor, Niclas Åhlén, Ola Norén, Marie Brauner, Peter Brauner, Peter Larsson, Magnus Samuelsson, Thomas Övermark, Tomas Klintelius, Wiveca Klanghammar, Ubbe Klanghammar, Ewa Svensson, Jenny Gustavsson, Hasse Claesson, Mikael Svensson

### §1 Årsmötets öppnande

Vår Ordförande Joachim Källsholm hälsade minst<sup>1</sup> 28 stycken medlemmar varmt välkomna till detta mycket speciella möte, där vi pga Covid 19 inte kan ha ett normalt möte. Där vi också in i det längsta hoppats att kunna hålla ett fysiskt möte, så därav det sena datumen. Mötet hölls därför via Teams med en del av styrelsen samlade på plats.

### §2 Val av två justeringsmän tillika rösträknare

Till justeringsmän valdes Johan Östrand och Daniela Hosig. Till rösträknare valdes Kristina Thor.

### §3 Val av ordförande för årsmötet

Till mötesordförande valdes Joachim Källsholm.

### §4 Val av sekreterare för årsmötet

Till mötessekreterare valdes Kristina Thor.

### §5 Godkännande av årsmötets utlysande

Mötet godkände utlysandet av årsmötet som gjordes via mail den 1:e november, via CardSkipper samt påminnelser via mail.

---

<sup>1</sup> Anledning till noteringen "minst" är att det var lite oklart om det var fler än en familjemedlem på plats. I och med att någon röstning ej blev aktuell, var det exakta antalet närvarande inte avgörande.

## §6 Föredragande av verksamhetsberättelse

Ordförande berättade om highlights från tidigare utskickad Verksamhetsberättelse. Verksamhetsberättelsen bifogas som bilaga till detta protokoll.

Highlights från säsongen 2019;

- 10-års jubileet med en fantastisk fest och en välbesökt Båtloppis
- SKEPPA-kvällen med bra erbjudanden
- Eskader till Valdemarsvik
- KM i 2-krona och KM i Golf
- Kräftskivan på Varvet
- Och mycket mycket mer.....

## §7 Ekonomi

Daniela Hosig redovisade klubbens ekonomi för 2019 i stora drag.

Ingående balans på ca 51 100 sek, utgående balans på ca 39 400 sek.

### Inkomster 2019:

Medlemsavgifter	62 500 sek
Inträde 10 års-festen	50 000 sek
Panttunnorna	11 000 sek
Övrigt	2 335 sek

### Utgifter 2019:

10-års festen	62 114 sek (noteras att vi fick själva tältkostnaden sponsrad)
Avgift SBU	18 612 sek
Inköp Vimplar	12 500 sek
Inköp Badtunna	10 000 sek
Ved till tunnan	5 000 sek
KM-helgen	6 023 sek
Övrigt	20 829 sek (medlemskort, gåva SSRS, bryggstegar etc)

Året 2019 avslutas med ett minus på 11 243 sek. Notera då att vi har vimplar i lager för försäljning framöver.

Noteras att våra panttunnor gett 11 000 sek i intäkter!

## §8 Fastställande av medlemsavgift

Mötet beslutade att medlemsavgift för 2020 fortsatt blir 500 SEK, vilket är den avgift som fastställdes vid starten av GVB för 10 år sedan.

## §9 Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

## §10 Val av styrelseledarmöter samt ordförande

Valberedningen som består av Anne-Lie Boman, Ann-Charlotte Ripskog och Helén

Adolfsson har sammanställt följande förslag;

Ordförande: Joachim Källsholm, Omval

Vice ordförande: Mikael Boman, Omval

Kassör: Daniella Hosig, 1 år kvar

Sekreterare: Kristina Thor, Omval 2 år

Varvsansvarig: Magnus Jansson, Omval 2 år

Ungdomsansvarig: Mats Thor, Omval 2 år  
Ledamot och ansvarig hemsida: Niclas Åhlén, Omval 1 år  
Ledamot: Urban Klanghammar, Omval 1 år  
Suppleanter: Peter Larson, Mia Östrand, 1 år  
Evenemangskommitté: Johan Nilsson, Omval 2 år och Jenny Gustavsson, 1år kvar  
Valberedning: Anne-Lie Boman, Ann-Charlotte Ripskog och Helén Adolfsson, 1 år  
Samtliga förslag godkändes av medlemmarna.

### §11 Inkomna motioner/frågor

- 11.1 Problemet med svall pga för höga farter utanför bryggorna.  
Mats Thor har kontaktat Länsstyrelsen för att undersöka möjligheterna till en hastighetsbegränsning. En skrivelse lämnas in tillsammans med Varvet och Restaurangen, för att få mer tyngd bakom skrivelsen.  
Information sätts även upp vid Restaurangen och tankstationen samt ev även läggs bojar ut.
- 11.2 Vattnet på Varvet  
Det konstateras att Watermakern, även under hösten, fungerat till och från vilket inte är tillfredsställande. Styrelsen ligger på Varvet ofta med anledning av detta.
- 11.3 Belysningen på bryggorna  
Det konstateras att den belysning som en gång kom på plats, gjorde det mycket tack vare GVB. Det är dock dags att den uppdateras. Diskussioner pågår med Varvet.
- 11.4 Vattenslangarna  
Mankan rapporterade om att Varvet köpt in nya vattenslangar och vi hoppas att det inte ska vara ett lika stort problem till kommande säsong.
- 11.5 Septitömningen samt vattenkran vid tömningen  
Tömningen har fungerat som den ska efter semestern. Pumpen var vid ett tillfälle trasig, men är nu utbytt och fungerar.  
Vattenkranen är dock trasig och ny ska köpa och installeras av Varvet.
- 11.6 Städning av duschar och toa  
Restaurangen är den som har ansvaret för städningen.  
Det är inköpt nya duschdörrar samt man har tagit bort trösklarna, för att därmed kunna spola och skrapa rent golvet ordentligt.
- 11.7 Nedrepade bilar  
Det inträffade vid ett tillfälle i våras och tyvärr har det inte framkommit vem som orsakat detta. Helt klart är att det inte är ett misstag.  
Det har inträffat vid ett tillfälle tidigare, men det var då Varvet som backat på med en mast.
- 11.8 Gnistrisk från Badtunna  
För att minimera risken ännu mer har ett gnistskydd inköpts till tunnan.
- 11.9 Förtöjningsringar till jollarna på utsidan av bryggan  
Monteras dit under våren.
- 11.10 Padelbana på Varvet  
Styrelsen sätter ihop en arbetsgrupp som får titta närmare på möjligheterna.  
Under början av nästa år, skickas info ut.

Avslutningsvis noteras att man som betalande hyresgäst av båtplats givetvis ska kontakta Varvet med det man inte är nöjd med.

Styrelsen tar till sig alla synpunkter och återkopplar till Varvet, men det är inte alltid som styrelsen har möjlighet att åtgärda saker som faktiskt hänger ihop med hyresavtalet som man har med Varvet.

## §12 Övriga frågor

### Samarbetsgruppen

Fråga ställdes om det finns tankar på att kunna ha ett samarbete med Hjertmans? Peter Larsson och Micke Boman tar frågan. Samtidigt passade de på att uppmana att de gärna tar emot förslag/tips på samarbetspartners.

### CardSkipper

Niclas Åhlén informerad om Cardskipper, där nu ca 60 talet medlemmar lagt in sina uppgifter. Det är viktigt att slå på Push-notiserna för CardSkipper så att man inte missar info som kommer den vägen.

Framöver kommer all info, inbjudningar etc att gå ut via CardSkipper.

Alla medlemsavgifter kommer skickas ut via CardSkipper, så några fakturor kommer inte att gå ut.

Alla i en familj kommer få "fakturan" med den som betalar anger bara i meddelanderutan vilka övriga familjemedlemmar som avses.

Ser man ev felaktig info, så meddela oss detta via mail!

### Eventkommittén

Som läget är nu avvaktar de med att skicka ut någon eventkalender, men de ligger i startgroparna och är laddade.

### Ungdomskommittén

Har vi tidigare tillfälle meddelat att de har planer för våren, men precis som eventkommittén får det avvakta tills vi vet vad vi kan göra riskfritt i vår.

Årets möte avslutas och vi hoppas alla att den kommande säsongen kan innebära lättare umgänge och fler GVB-aktiviteter.

-----

Kristina Thor  
Sekreterare

Justerat av:

-----

Johan Östrand  
Justeringsman

-----

Daniela Hosig  
Justeringsman

Bilaga: Verksamhetsberättelse